
Acta de la Junta Municipal del Distrito Oeste

Nº de Acta: 4

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 21 de diciembre 2020

Hora inicio/fin: 19:00 / 20:05

Lugar: Telemática

Miembros asistentes:

D. José Luis López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martinez Gómez
D. Pascual Barreda Martínez

Miembros ausentes: 

D. Casto Moya Macias
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo S José Obrero,C Alcora y Ady
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady 

Vecino (PSOE)(*)
Vocal (Alcaldía)
AVV La Choquera (*)
Vecina (Podem-Esquerra Unida)
AMPA CEIP Vicente Artero

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretari  a  :  
Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar la orden del
día establecido: 

1.-  APROBACIÓN  DEL  ACTA  ORDINARIA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRITO
OESTE CELEBRADA EL 26 DE OCTUBRE DE 2020.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 26 de
octubre de 2020, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte del Sr. Presidente se da cuenta de los trámites y las distintas soluciones
que  se  han  llevado  a  cabo  según  las  propuestas  y  sugerencias  expuestas  por  los
miembros de la Junta, siendo leídos los informes de cada negociado por la Secretaria de la
Junta.

3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

El  Sr.  Francisco Martínez,  representante  de la  AVV Gpo S José Obrero,  Ctra
Alcora y Adyacentes, propone la instalación de bolardos en Cuadra la Torta esquina Ctra
Alcora.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal del Partido Popular, reitera las quejas de
los vecinos del Raval Universitari por las continuas fiestas que celebran los estudiantes en
las viviendas de dicha zona con el consiguiente peligro que conlleva debido a la situación
que estamos atravesando y el problema de la instalación de contenedores orgánicos que
se han puesto en distintas zonas, a veces quitando zonas de aparcamiento, otras en algún
paso  de  peatones,  etc.  propone  que  se  estudie  la  posibilidad  de  reinstalar  dichos
contenedores en zonas adecuadas que no dificulten la actividad diaria de los ciudadanos y
por último reitera que en la Ciudad del Transporte parece ser que hay algún vertedero
incontrolado, que se tomen medidas.   

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV el Saboner, reitera la reparación
de bolardos rotos en la Ctra. Ribesalbes, salida del Centro Comercial La Salera y respecto
a la contestación de la ampliación de frecuencia de los semáforos de la Avda. Vicente Sos
Baynat, además de dicha ampliación que faltaba, el problema también está en el Tram,
porque tiene prioridad y no se respeta el semáforo. También pregunta por la situación del
Pozo situado en la Cuadra Saboner y del Colegio Izquierdo que está enfrente, ya que está
todo vallado hace varios meses y dificulta el paso de circulación tanto de vehículos como
de  viandantes,  el  Sr.  Presidente  informa  que  está  en  trámite  la  Orden  de  Ejecución
Subsidiaria en ambos casos, pero que se han de cumplir los plazos reglamentarios. Por
último solicita  el  reparcheo  de baches en la  Cuadra Saboner  (Grupos Rosario  y  San
Lorenzo).

El  Sr.  Pedro Bermúdez,  representante de la  AVV Grupo Reyes y Ctra Alcora,
respecto a la mejora de la señalización del paso de peatones existente en la Ctra de Alcora
junto al  Grupo Reyes,  que contestan en la  Negociado de Movilidad,  que es suficiente,
reitera que no está bien señalizado. También la revisión de Alcantarillado en la zona del
Grupo Reyes, calles Maestro Guridi, Maestro Moreno Torroba por problema de embozos. Y
por último la instalación de una farola en la calle Maestro Moreno Torroba (Grupo Reyes)
frente a los números 25 y 27.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representante  de  el  AVV  Grupo  Roser,  expone  el
problema de las  bandas rugosas de la  calle  Pintor  Oliet  (frente a  la  Iglesia  San José
Obrero), el Sr. Presidente informa del trámite que están llevando a cabo para solucionar
ese problema con Adif.  Comunica que el semáforo inteligente de peatones de la Plaza
Donoso Cortés con Ronda Vinatea, que uno de los pivotes que hay en la acera le falta el
protector superior y los cables están sueltos, con el consiguiente peligro que eso supone y
por otro lado el panel solar que da en el interior de la plaza está bajo de las ramas de los
árboles de manera que apenas o nunca le da el sol porque las ramas se lo impiden, con lo
cual su rendimiento es menor o inexistente. También expone que en el tramo desde la
Rotonda de la Silla a la del Hospital  la Magdalena,  los días de lluvia fuerte se forman
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barrancos a ambos lados de la Ctra. Borriol y como consecuencia en el lado que da al
carril ciclista-peatonal, el colector de aguas pluviales se tapona de piedras y en el lado que
da a la antigua fábrica de pieles, las piedras que arrastra el agua van a parar a la rotonda
de la Silla con el consiguiente peligro para la circulación, por eso se propone que dichos
tramos se adecenten con hormigón de manera que el agua discurra por la pendiente que
hay y evitaría a que arrastrasen piedras.

Y  no habiendo mas  asuntos  que tratar,  se  levanta la sesión, siendo las veinte
horas y cinco minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la
Secretaria de la Junta, en el lugar y la fecha al principio expresados.
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Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

NÚM. d'Acta: 4

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 21 de decembre 2020

Hora inici/fi: 19:00 / 20:05

Lloc: Telemàtica

Membres assistents:

D. José Luis López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martinez Gómez
D. Pascual Barreda Martínez

Membres absents: 

D. Casto Moya Macias
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

President (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Regidor (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo S José Obrero,C Alcora y Ady
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady 

Veí (PSOE)(*)
Vocal (Alcaldía)
AVV La Choquera (*)
Veïna (Podem-Esquerra Unida)
AMPA CEIP Vicente Artero

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària  :  
Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia
establit: 

1.- APROVACIÓ DE l'ACTA ORDINÀRIA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST
CELEBRADA EL 26 D'OCTUBRE DE 2020.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 26 d'octubre de
2020, per unanimitat dels membres de la Junta.
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2º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part  del Sr.  President  se n’adona dels tràmits i  les distintes solucions que
s'han dut a terme segons les propostes i suggeriments exposades pels membres de la
Junta, sent llegits els informes de cada negociat per la Secretària de la Junta.

3º.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Francisco Martínez, representant de l'AVV Gpo S José Obrer, Ctra L'alcora i
Adjacents, proposa la instal·lació de bol·lards en Quadra la Torta cantó Ctra L'alcora.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Regidor del Partit Popular, reitera les queixes dels
veïns del Raval Universitari per les contínues festes que celebren els estudiants en les
vivendes de la dita zona amb el consegüent perill que comporta degut a la situació que
estem travessant i el problema de la instal·lació de contenidors orgànics que s'han posat
en distintes zones, a vegades llevant zones d'aparcament, altres en algun pas de vianants,
etc.  proposa  que  s'estudie  la  possibilitat  de  reinstal·lar  els  dits  contenidors  en  zones
adequades que no dificulten l'activitat  diària dels ciutadans i finalment reitera que en la
Ciutat  del  Transport  pareix  que  hi  ha  algun  abocador  incontrolat,  que  es  prenguen
mesures.   

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV el Saboner, reitera la reparació de
bol·lards trencats en la Ctra. Ribesalbes, eixida del Centre Comercial La Salera i respecte
a la contestació de l'ampliació de freqüència dels semàfors de l'Av. Vicente Sos Baynat, a
més de la dita ampliació que faltava, el problema també està en el Tram, perquè té prioritat
i no es respecta el semàfor. També pregunta per la situació del Pou situat en la Quadra
Saboner i del Col·legi Izquierdo que està davant, ja que està tot amb tanques fa uns quants
mesos i dificulta el pas de circulació tant de vehicles com de vianants, el Sr. President
informa que està en tràmit l'Orde d'Execució Subsidiària en tots dos casos, però que s'han
de complir  els  terminis  reglamentaris.  Finalment  sol·licita  el  reparcheo  de  clots  en la
Quadra Saboner (Grups Rosario i San Lorenzo).

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AVV  Grup  Reyes  i  Ctra  L'alcora,
respecte a la millora de la senyalització del pas de vianants existent en la Ctra de L'alcora
junt amb el Grup Reyes que contesten en la Negociat de Mobilitat, que és prou, reitera que
no està ben senyalitzat.  També la revisió de Clavegueram en la zona del Grup Reyes,
carrers  Mestre  Guridi,  Mestre  Moreno  Torroba  per  problema d’embosos.  I  finalment  la
instal·lació d'un fanal en el carrer Mestre Moreno Torroba (Grup Reis) enfront dels números
25 i 27.

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AVV Grup Roser, exposa el problema de
les bandes rugoses del carrer Pintor Oliet (enfront de l'Església San José Obrer), el Sr.
President informa del tràmit que estan duent a terme per a solucionar eixe problema amb
Adif. Comunica que el semàfor intel·ligent de vianants de la Plaça Donoso Cortés amb
Ronda Vinatea, que un dels pivots que hi ha en la vorera li falta el protector superior i els
cables estan solts, amb el consegüent perill que això suposa i d'altra banda el panell solar
que dóna a l'interior de la plaça està davall de les branques dels arbres de manera que a
penes o mai li  dóna el sol perquè les branques li  l'impedixen, amb la qual cosa el seu
rendiment és menor o inexistent. També exposa que en el tram des de la Rotonda de la
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Silla a la de l'Hospital la Magdalena, els dies de pluja forta es formen barrancs a un costat i
a l'altre de la Ctra Borriol i com a conseqüència en el costat que dóna al carril ciclista-de
vianants, el col·lector d'aigües pluvials està taponat de pedres i en el costat que dóna a
l'antiga fàbrica de pells, les pedres que arrossega l'aigua van a parar a la rotonda de la
Silla amb el consegüent perill per a la circulació, per això es proposa que els dits trams
s'arreglen amb formigó de manera que l'aigua discórrega pel pendent que hi ha i evitaria
que arrossegara pedres.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint  hores i
cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària de la
Junta, en el lloc i la data al principi expressats.
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